
 

Ковачевић: Апсолутно смо опредијељени за сарадњу са
свим нивоима власти у Републици Српској

29.11.2021 - 16:45

Замјеник градоначелника Приједора Жарко Ковачевић изјавио
је данас да је Градска управа апсолутно опредијељена за сарадњу
са свим нивоима власти у Републици Српској.

  

"Продубићемо ту сарадњу, поштоваћемо рад Народне скупштине, а надам се да ће они као виша
инстанца поштовати, анализирати и пратити рад Градске управе и да ћемо радити све у најбољој
намјери за наше грађане", рекао је Ковачевић новинарима у Приједору након састанка са
потпредсједником Народне скупштине Републике Српске Миланом Петковићем.

 Петковић је навео да је са Ковачевићем разговарао о свим битним питањима и упознао се о
развојним пројектима и инвестицијама које се очекују и које су у току, те изразио задовољство
усвојеним законом о експропријацији земљишта за потребе ауто-пута Приједор-Бањалука и



започетом градњом ове саобраћајнице.

 "Данас ме је замјеник градоначелника упознао да сутра долазе представници Аустрије који ће
разговарати о реконструкцији или градњи нове болнице. То су велики и значајни инфраструктурни
пројекти за сам град Приједор, али и о неким другим питањима, као што је изградња индустријске
зоне, за коју ће сигурно бити потребне одређене одлуке и републичких власти и сигурно да ће
Народна скупштина веома радо расправљати о свим овим питањима", истакао је Петковић.
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